
Zápisnica zo zasadnutia Komisie zdravotníctva a sociálnych vecí 

 konaného dňa 16.10.2017 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Potravinová pomoc 

3. Žiadosti o prenájom priestorov na zdravotnom stredisku 

4. Komunitný plán 

5. Vyhodnotenie dotazníka opatrovateľskej služby 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

1. Otvorenie 

Doc. Moricová privítala členov komisie a zahájila zasadnutie komisie. 

 

2. Potravinová pomoc 

V mesiaci september prebehla potravinová pomoc pre ľudí, ktorí sú dlhodobo v hmotnej núdzi. 

V mesiaci november bude štvrtá a posledná distribúcia potravinových balíčkov v tomto 

kalendárnom roku. Túto formu pomoci realizuje Bratislavská katolícka charita v spolupráci 

s ÚPSVR. Zoznam prijímateľov zostavuje UPSVR. Občania, ktorým je balík určený, budú 

oboznámení listom z mestského úradu. 

Mesto Stupava zabezpečuje túto službu nielen pre svojich občanov, ale aj občanov okolitých obcí.  

Miestna skupina Červeného kríža v spolupráci s predajňou Kaufland organizovala tiež potravinovú 

pomoc pre našich občanov. Spolu s ref. soc. vecí Msú Stupava boli vytypované rodiny 

i jednotlivci, ktorým smerovali v piatok 13.10. balíčky pomoci.  

   

   3.  Žiadosti o prenájom priestorov na zdravotnom stredisku 

Do podateľne Msú Stupava boli doručené dve žiadosti o prenájom priestorov na zdravotnom 

stredisku (ďalej len ZS). Prvá žiadosť je od logopedičky, ktorá má záujem zriadiť ambulanciu 

klinickej logopédie. Takáto ambulancia by bola veľkým prínosom v našom meste, nakoľko naše 

deti musia navštevovať logopédov v Bratislave ai.  

Druhá žiadosť je od p. pedikérky. Priestor na ZS je podľa nej vyhovujúci, lebo aj starší občania 

nášho mesta by mohli mať bezbariérový prístup k tejto službe. 

Obidve žiadateľky si boli prezrieť priestory na ZS. Majetkové oddelenia Mesta Stupava pripravilo 

materiál o prenájme obidvom žiadateľkám, s výpočtom m2 a návrhom na prenájom.   

Stanovisko komisie: komisia odporúča schváliť prenájom priestorov obidvom žiadateľkám 

s prihliadnutím na to, či ide o podnikateľskú činnosť, alebo činnosť cez poisťovne a podľa 

toho stanoviť výšku nájmu. 

Ďalej komisia požiadala, aby majetkové oddelenie vypracovalo do ďalšej komisie zdravotníctva 

prehľad o nájmoch na zdravotnom stredisku, spolu s výmerami  a celkovým nákladom mesta 

Stupava na chod ZS. Úloha pre referentku soc. odd.: zistiť výšku nájmov v okolitých obciach 

a mestách.  

- Doc. Moricová povedala, že sa spojí s p. riaditeľom Milosrdných bratov a poinformuje sa 

o možnosti zriadenia chir .ambulancie a rentg. Pracoviska a na ďalšej komisií bude 

informovať. 

 

 

 



   4.   Komunitný plán 2017 - 2021 

Komunitný plán obce sa vypracúva v súlade s národnými prioritami rozvoja sociálnych služieb s 

ohľadom na miestne špecifiká a potreby.  

Mesto Stupava pripravilo záväzný dokument na základe §83 zákona č. 448/2008 Z. z. 

o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní 

(živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov (ďalej len zákon o sociálnych službách), 

nakoľko má záujem o trvalé zlepšovanie sociálnych služieb a na vytváraní primeraných 

podmienok  pre zodpovedajúcu kvalitu života jednotlivých generačných skupín obyvateľstva. 

Obec má povinnosť vypracovať komunitný plán sociálnych služieb, utvárať podmienky na 

podporu komunitného rozvoja v oblasti poskytovania sociálnych služieb, na komunitnú prácu 

a komunitnú rehabilitáciu za účelom predchádzania vzniku alebo predchádzania zhoršenia 

nepriaznivých sociálnych situácií a riešenia miestnych sociálnych problémov.  

- Komisia si stanovila v rámci KP ako hlavnú prioritu zriadenie Zps v našom meste, 

hľadanie vhodných priestorov (budova ZUŠ) 

  

    5.   Vyhodnotenie dotazníka opatrovateľskej služby 

Koordinátorka opatrovateľskej služby Ivana Nechybová vyhodnotila Dotazník spokojnosti. 

V mesiaci júl boli opatrovateľky a klienti oslovení o vyplnení anonymného Dotazníku 

spokojnosti. Hodnotiaci dotazník bol predložený 18 klientom a 15 opatrovateľkám. Výsledky 

hodnotiaceho dotazníka mali slúžiť ako spätná väzba na poskytovanie kvalitnejšej  

opatrovateľskej služby v domácnosti klienta a zlepšenie pracovných podmienok opatrovateliek. 

Zo strany klientov bola vyjadrená celková spokojnosť s úrovňou poskytovanej opatrovateľskej 

služby v domácnosti. Pre klientov je však rozhodujúca cena. V závere dotazníka mali klienti 

voľný priestor pre vyjadrenia svojich návrhov na skvalitnenie opatrovateľskej služby. Túto 

možnosť využili celkovo 3 klienti. Jeden vyjadril celkovú spokojnosť, druhému chýba upratovanie 

celej domácnosti, tretiemu odvoz a dovoz na lekárske vyšetrenia. Zo strany opatrovateliek (10 

z 15) bola vyjadrená nespokojnosť so súčasným platom, všetky boli spokojne s pracovnou dobou 

a časovým plánom, s komunikáciou s nadriadeným, informovanosť zo strany nadriadeného bola 

pre všetky dostačujúca. V závere dotazníka mali opatrovateľky voľný priestor pre vyjadrenia 

svojich návrhov na skvalitnenie opatrovateľskej služby. Chýbajú im pracovné pomôcky (obuv), 

benefity v rámci regenerácie. 

 

6.   Rôzne 

- stav poskytnutých JDvHN k 11.10.2017 – 2940 €. 

- stále neopravený chodník na ZS, časté pády a úrazy hlavne starších obyvateľov, je to 

v rozpočte schválené, malo by sa to robiť spolu s parkovacími miestami pri ZS. (zistiť, aký je 

stav prác ) 

- dňa 18.10. o 14,30 hod sa uskutoční stretnutie  primátora mesta s 180 jubilantami nášho 

mesta v budove MKIC 

- schválená žiadosť na JDvHN pre xxxxx vo výške 70,-€ 

 

7. Záver   

Doc. Moricová poďakovala členom komisie za ich spoluprácu a podnetné návrhy. Najbližšie 

zasadnutie komisie bude v mesiaci november. 

    

 Zapísala: Soňa Tomeková 

 V Stupave dňa 16.10.2017  

 

     

                                                            Doc. MUDr. Štefánia Moricová, v.r. 

                                                               predsedníčka komisie     


